
Göteborgs Bridgeförbund

Protokoll styrelsemöte 4, 5 december 2006 hos Lillemor Hagberg

Närvarande: Jan Hugosson, Bo Appelqvist, Ella Olsson, Peter Modh, Andreas Winge och 
Lillemor Hagberg

1. Ordföranden förklarar mötet öppnat.

2. Dagordningen fastställs

3. Föregående mötesprotokoll justeras och fastställs.

4. Ekonomisk rapport
Ella O. informerar om att likviditeten är god för närvarande. Beslut har tagits i 
Göteborg Fritid om ett lokalbidrag på 110 000 kr till Bridgens Hus.
Ella O. kommer att tillsammans med Mabel Leman lägga upp riktlinjer för 
ekonomihanteringen inom GBF.

5. Inkomna skrivelser
En skrivelse från Oscar Hult angående adressändring har inkommit. Lillemor 
kontaktar honom.

6. Övriga rapporter.
TL-utbildning har genomförts under november med Peter Modh som ledare. 10 
personer deltog varav 9 blev godkända på det teoretiska provet. 

7. Nytt från FSB
Inget nytt har inkommit.

8. Bridgens Hus
Avtalet mellan GBF och Bridgeservice HB är nu klart. Konstruktionen är i stora delar
identiskt med tidigare gällande avtal.
Wasa/Salamander har framfört önskemål om att  kunna dela spader/hjärterlokalen 
med Em-Pe-Bridge. Frågan bordläggs till nästa styrelsemöte. Jan H. ber Eva 
Gunnarsson att kontakta Em-Pe-Bridge för att få deras inställning i lokalfrågan, Peter 
M. ansvarar för att ett det finns ett underlag för beslut vid nästa möte och Jan H. 
informerar Bertil Thorén om arbetsgången.
Budlådor har försvunnit från Bridgens Hus. GBF informerar på nästa möte med 
klubbarna som spelar på Bridgens Hus om detta.



Försäkringen på inventarierna i Bridgens Hus höjs med 3 basbelopp för att 
BridgeMateutrustningen skall omfattas av försäkringen. Ella O. ansvarar för detta.
Beslutas att ett klubbmöte skall hållas med klubbarna som spelar på Bridgens Hus 
samt Arnes Bridgeskola onsdagen den 14 februari 18.30 på Bridgens Hus. Kallelse 
skickas ut i början av januari. Lillemor H. ansvarar för detta.
Beslutas att möte med medlemsklubbar i GBF samt Arnes Bridgeskola skall hållas i 
början av maj.
 

9. Tävlingsverksamheten
Div 4 i Ligan har 24 lag anmälda, en ökning från förra året med 8 lag. En mycket 
tillfredsställande utveckling.
DM Damer har 30 par anmälda. Tävlingen spelas den 9 december.
Arbetsgruppen för Jubileumsrallyt har arbetat fram en modell för rallyt och en 
inbjudan till den första deltävlingen som sker lördagen den 3 februari.
Diskuteras möjligheten att finna sponsorer för tävlingen. Arbetsgruppen får i uppdrag 
att fundera över detta.
I februari startar en försöksverksamhet på fredagseftermiddagar på Bridgens Hus att  
spela lagspel för de som ännu inte kommit in i lagspel i Ligan, Centrumserien eller 
liknande. Bo A. ansvarar för detta.

10. P2010
Diskuteras de mål som FSB i P2010 fastställt.
Vilka målsättningar är aktuella för GBF? Påpekas att målen i första hand skall vara 
kvalitativa och inte  kvantitativa. Förslag till målsättning för GBF är:

Att få till stånd en ”Bridgeallians”
Att se över möjligheten till alternativ lokal till Bridgens Hus
Att få igång en fungerande tävlingsverksamhet för juniorer
Att medlemsklubbarna skall fungera väl i rörelsen

              Målsättningsdiskussionen kommer att fortsätta under året.
    

11. ”Bridgeallians”
Tiden tillåter inte en diskussion om detta, men alla styrelseledamöter uppmanas att till
nästa möte tänka igenom arbetsmetoder för att lösa detta. 

12. Övriga frågor
Andreas W. diskuterar juniorfrågan med Björn A. och Ulrika L. Någon form av 
uppsökande verksamhet kan bli aktuell liksom möjligheten att utnyttja det faktum att 
Göteborg är en universitetsstad. Andreas informerar styrelsen löpande om hur arbetet 
fortlöper.
Jan H. tar kontakt med Gamlestadens ordförande angående alternativen för att 
använda Ruterprogrammet eller inte.
Vid sponsorinsamlingen under förra spelåret avtalades med de företag som sponsrade 
upprustningen av Bridgens Hus att  de skulle få in en annons i detta års matrikel. 
Detta har av olyckliga omständigheter ej skett. Alternativen nu är att få med sina 
företagsnamn på GBF:s utskick eller att man finns med i nästa års matrikel som 
annonsörer. Peter M. tar kontakt med vederbörande sponsorer.
Diskuteras arbetsgång för utdelning av Matrikeln till alla klubbar. En lista bör tas 
fram med klubbnamn och antal medlemmar. Klubbarna bör informeras om att 
matrikeln finns på Bridgens Hus och att man kan ta kontakt med någon i styrelsen för 
att få sina matriklar.



Jan H. och Peter M. kontrollerar läget den 18 december.

  
13. Nästa möte

Nästa styrelsemöte blir den 1 februari 2007, 18.00, styrelserummet..

14. Ordföranden tackar för visat intresse och förklarar mötet avslutat

Vid protokollet Justeras

Lillemor Hagberg Jan Hugosson


